
Sprawozdanie z realizacji planu Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej i Bezpieczeństwa 

za rok 2021. 

Komisja Zdrowia Opieki Społecznej i Bezpieczeństwa realizowała plan pracy przyjęty 

uchwałą NR XXIV/166/20 RADY MIASTA WĄBRZEŹNO z dnia 16 grudnia 2020 r. w 

sprawie przyjęcia planów pracy Komisji Rady Miasta Wąbrzeźno na 2021 rok. 

Komisja Zdrowia Opieki Społecznej i Bezpieczeństwa pracowała w następującym składzie: 

Beata Wiśniewska – przewodnicząca komisji 

Aleksander Czarnecki -  członek komisji 

Iwona Ciesielska -Dąbrowska – członek komisji 

Anna Fabrykiewicz – członek komisji 

Sebastian Ignasiak - członek komisji 

Eleonora Orczykowska - członek komisji 

Edward Wierak - członek komisji 

  

Tematyka posiedzeń Komisji była zgodna z przyjętym planem oraz wynikała z aktualnych 

potrzeb związanych z pandemią Covid 19. W posiedzeniach Komisji w celu przybliżenia 

omawianych zagadnień uczestniczyli zaproszeni goście. Komisja zajmowała się także 

opiniowaniem projektów uchwał Rady Miasta oraz innych materiałów przedstawianych na 

sesjach Rady Miasta w zakresie kompetencji komisji. 

 

1. 1 lutego odbyło się spotkanie dotyczące opieki nad osobami starszymi w mieście. 

Pozyskano informacje na temat: 

▪ form pomocy osobom starszym, 

▪ usług opiekuńczych w miejscu zamieszkania, 

▪ ilości osób korzystających z takiej usługi, 

▪ najczęściej wykonywanych czynności wobec osób starszych, 

▪ przygotowania opiekunów, 

▪ kosztów wsparcia usługami opiekuńczymi   



▪ Projektu „Wąbrzeskie Kluby Samopomocy” 

Pani Anna Wróblewska Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Wąbrzeźnie 

przedstawiła zagadnienia związane z opieką nad osobami starszymi w mieście. Dyskutowano 

również o możliwości wyposażenia osób starszych w Pulsoksymetry.  

2. 25 marca odbyło się posiedzenie komisji na temat zagrożeń przestępczością 

nieletnich na terenie miasta, w szczególności: 

▪ demoralizacji i czynów karalnych wśród nieletnich, 

▪ rodzajów przestępstw popełnianych przez nieletnich, 

▪ realizacji   zadań   wynikających   z   rządowych   programów   profilaktycznych   w 

placówkach oświatowych, 

▪ oszustw dokonywanych przy wykorzystaniu mediów, bądź sieci internetowej, 

▪ skali interwencji związanych z przemocą w okresie pandemii. 

Pan Sebastian Ignasiak przedstawił członkom Komisji informację dotyczącą osiągniętych 

wyników przez Komendę Powiatową Policji w Wąbrzeźnie w zakresie ograniczenia zjawiska 

demoralizacji   i   przestępczości   nieletnich   oraz   przestępczości   na   terenie   placówek 

oświatowych w powiecie wąbrzeskim w 2020 roku . 

 

3. 19 kwietnia odbyło się posiedzenie komisji na temat: 

▪ aktualnych zasad i ograniczeń w czasie pandemii, 

▪ pracy sanepidu podczas pandemii, 

▪ przygotowania punktów w mieście do szczepień masowych, 

▪ procesu szczepień w mieście. 

     

 Pani   Małgorzata   Szreter   Dyrektor   Powiatowej   Stacji   Sanitarno-Epidemiologicznej 

w   Wąbrzeźnie   przedstawiła   i   omówiła   kwestia   dotyczące   ograniczeń   i   zasad   w   

czasie pandemii oraz pracy Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej w Wąbrzeźnie podczas 

pandemii. 

Pan   Radosław   Kędzia   przedstawił   i   przybliżył   kwestie   dotyczące   przygotowania 

i funkcjonowania  punktu masowych szczepień w mieście  oraz wyjaśnił  proces  szczepień 

w Wąbrzeźnie. Przewodnicząca komisji zgłosiła chęć wolontariatu do koordynowania 

szczepień w punkcie szczepień.  

Bardzo aktywny udział podczas szczepień brały panie Aleksandra Basikowska i Iwona 

Ciesielska – Dąbrowska. Osoby zaangażowane w wolontariat  miały za zadanie m.in. udzielać 



informacji osobom zgłaszającym się na szczepienie, organizować kolejki, pomagać przy 

wypełnianiu formularzy czy kierować do odpowiednich stanowisk szczepień.  

 

4. 23 września odbyło się Wspólne posiedzenie Komisji Budżetu, Gospodarki, 

Budownictwa i Inwestycji oraz Ochrony Środowiska i Komisji Zdrowia, Opieki 

Społecznej i Bezpieczeństwa. 

Podczas posiedzenia omówiono realizację projektów OZE na terenie miasta. Kierownik 

Wydziału Inwestycji, Gospodarki Gruntami i Planowania Przestrzennego Urzędu Miasta Pan 

Grzegorz Dedeński przedstawił projekty OZE realizowane na terenie Gminy Miasto 

Wąbrzeźno. 

5. 04 listopada 2021 r. odbyło się posiedzenie komisji dotyczące  funkcjonowania 

Nowego Szpitala w Wąbrzeźnie. 

 

Prezes szpitala oraz starosta omówili  bardzo złą sytuację kadrową w szpitalu, zwrócili uwagę 

na duży problem z możliwością zatrudnienia lekarzy. Omówiono problemy mieszkańców 

związane funkcjonowaniem Izby Przyjęć. Pojawiły się pomysły m.in. na powołanie 

Zdrowotnego Centrum Seniora – punkt wzywania Karetki Pogotowia dla osób starszych, 

zatrudnienie lekarzy ze „wschodu”,  mieszkania od Gminy Miasto Wąbrzeźno dla lekarzy ze 

„wschodu”. 

 

Przewodnicząca komisji 


